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Skolebestyrelsesmøde   

Den 22. april 2025 17.00 – 19.00 

 

Fraværende:  Ordstyrer + forplejning:   Referat: AO 

Dagsorden 

Pkt. 1  
kl.17.00 

Forplejning 

Pkt. 2  
kl. 17:20 

Godkendelse af aftenens dagsorden 
 
Rundt om bordet 
 
Meddelelser fra Forældrerepræsentanter 
Thomas har fået svar fra udvalgsformand Gitte Willumsen, et svar som er 
mere omfattende end det seneste. Taget fat i Børnehaves bestyrelse, lokalråd og 
Gødvad IF for at danne fælles opbakning til multisal. Der er pt ikke 
halkapacitet nok til alle aktiviteter i Gødvad IF. 
 
Drøftelser om tildelingen af “markant løft”. Hvordan skal Gødvadskolen 
forholde sig til det? 
 
Meddelelser fra andre Skolebestyrelser i Silkeborg kommune (Aske) 
 
Meddelelser fra elevrådsrepræsentanterne 
Elevrådet får besøg af “Danske Skolelever” på tirsdag i næste uge.  
 
Meddelelser fra Medarbejderrepræsentanter 
Det var en god skolefest. Børnene var glade og talte om den dagen efter.  
Der er drøftelser i lærergruppen om fagfordelingen til næste år.  
Fokus på overgangen for 6. årgang til Dybkærskolen. Pædagogisk leder i 
udskolingen på Dybkærskolen kommer og møder 6. årgang i morgen. Særlige 
overleveringsmøder omkring nogle elever.  
Evt. dataindsamling, som kan fortælle om overgangen til Dybkærskolen. 
Kan der være flere fællesdage på 6. årgang mellem de tre skoler (Grauballe, 
Gødvad og Dybkær)? 
 
Meddelelser fra skoleledelsen (AO & KS) 
Skolefesten gik rigtig godt. 
Der arbejdes med fagfordelingen og skoleårets planlægning. 
Skolen har meldt sig ind i “Skolens venner”. De organiserer frivillige til at 
være med i skolen. Skolen er med til at finde “vennerne” og vil meget gerne 
have hjælp til at finde “vennerne”.  
Snarligt opslås stilling som pædagog på skolen. 
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Pkt. 3 
kl. 17.40 

Projekt “Videohilsen fra Skolebestyrelsen” (Aske & KS) 

Vi ser råmaterialet til videoer.  
Overvejelser om længden af video med Kristian og Aske 

Pkt. 4 
kl. 18:00 

Kommunikationsplan (Thomas) 
Udkast til kommunikationsplan for Gødvadskolens Skolebestyrelse gennemgås. 
Det er et internt arbejdsdokument til SB. 
Planen er godkendt. 

Pkt. 5  
kl. 18:10 

Princip for Skole-/hjemsamarbejde (Henrik) 
Arbejdsgruppe bestående af Susanne, Mette og Henrik, De er ved at udarbejde 
et dokument og forventer at have noget klar til SB-møde i juni.  

Pkt. 6  
kl. 18:20 

Forberedelse til “Bestyrelsesmøde i fællesskabet Grauballe/Dybkær/Gødvad” 
Mandag, 19. maj 19:00-21:30 
 
Drøftelser om formålet med fællesmødet. Grauballe Skole har et punkt om bad 
efter idræt, og Dybkærskolen har et punkt om at være projektbaseret skole. 
 
SB aftaler at præsentere kommunikationsplanen samt vise videoer samt 
overgangsproblematikker. Overgangsproblematikker er til fælles drøftelse. 
Ligeledes vil SB gerne drøfte formålet med fælles SB-møder.  
Aske fortæller om kommunikationsplan.   

Pkt. 7 
kl. 18:55 

Godkendelse af referat 
 

Næste møde 
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